
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2017-4 
betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

 

Mevrouw Gerda Zenner-De Gryze, ondervoorzitter van de 2de 
commissie, opent de zitting om 18.00. 

  

Alvorens de vergadering te starten geeft mevrouw de ondervoorzitter 
Gerda Zenner-De Gryze aan dat ze, gezien de afwezigheid van mevrouw 
Goedele De Cock, het voorzitterschap waarneemt. Ze licht de commissie 
in dat mevrouw Goedele De Cock zojuist bevallen is van een dochter en 
wenst haar in naam van de commissie alvast van harte proficiat. 
Verder vraagt mevrouw de ondervoorzitter om punt 7 van de agenda te 
behandelen na punt 2 van de agenda. Er is geen bezwaar. 
 
 

1. Goedkeuring van het verslag van het werkbezoek en de vergadering van 
15 maart 2017 

Geen opmerkingen 

 

2. APB Provinciaal Domein De Gavers 
Financiën: 

- Vaststelling van het aangepast meerjarenplan 2014 – 2019 

- Vaststelling van de tweede reeks wijzigingen aan het budget 2016 

- Vaststelling van het budget 2017 

Geen opmerkingen of vragen 

 

3. Orthodoxe kerkfabrieken 
Heilige Apostel Andreas en Heilige Materne te Aalst 
Akteneming van het budget 2017 en van het verslag “betrokkenheid bij 
lokale gemeenschap” 

De heer Kurt Moens vraagt of het niet vrij laat is om een budget neer te 
leggen. 
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De heer Nico De Smet geeft aan dat door wisselingen binnen de 
Kerkfabriek het budget van 2017 nu pas kon ingediend worden. Het 
budget van 2018 zal in het najaar ingediend worden. 

De heer Kurt Moens vraagt of dit bepaald wordt wanneer budgetten 
dienen ingediend te worden. 

De heer Nico De Smet geeft aan dat dit normaal een jaar vooraf gebeurt. 

De heer Kurt Moens apprecieert de maatschappelijke betrokkenheid, 
maar doet de suggestie om op termijn kortdadiger op te treden m.b.t. het 
taalgebruik bij predicatie. Hij vraagt of de taal van de liturgie formeel 
vastgelegd wordt. 

De heer Nico De Smet meldt dat, indien nodig, de bevoegde minister op 
de hoogte gebracht wordt en dat dit verder opgevolgd wordt. Er zijn geen 
teksten gevonden over de taal van de liturgie. 

 

4. Cultuur 
Toekenning van een subsidie aan de UGent voor de realisatie van een 
beeld van Berlinde De Bruyckere n.a.v. 200 jaar UGent 

Mevrouw Beldjoudi Yasmina vraagt meer uitleg rond de keuze. 

Mevrouw Anneke Lippens licht de keuze toe en geeft aan de 
kunstenares een duidelijke link met Oost-Vlaanderen en de UGent heeft. 

Mevrouw Lena Van Boven uit haar bezorgdheid omdat er vooraf niet 
gekend is welke richting het kunstwerk zal uitgaan. 

Zowel mevrouw Gerda Zenner-Degryze als gedeputeerde Eddy 
Couckuyt geven aan vertrouwen te hebben in de keuze en de realisatie. 

De heer Rik Franck benadrukt dat de provincie voldoende zichtbaar moet 
zijn en verwijst naar andere realisaties waar de provincie weinig tot niet 
zichtbaar is. 

Mevrouw Anneke Lippens geeft aan dat ze dit zullen bewaken. 

Mevrouw Beldjoudi Yasmina vraagt uitleg rond de cofinanciering en de 
heer Bart Blommaert vraagt vanwaar de verdeling 60%-40% komt. 

Mevrouw Anneke Lippens geeft na de vergadering aan dat naar 
aanleiding van de 200e verjaardag van de Universiteit in 2017 de UGent 
een blijvende herinnering wil realiseren door een opdracht te geven aan 
Berlinde De Bruyckere om een beeld te realiseren van max. 100 000 
EUR. De UGent financiert zelf 60 000 EUR. De overige 40 000 EUR 
moet extern gefinancierd worden. De provincie Oost-Vlaanderen stelt 
voor de 40 000 EUR te cofinancieren en op die manier maximaal 
zichtbaar te zijn als provinciebestuur bij de realisatie van dit blijvende 
kunstwerk. 

 

5. Mondiale solidariteit 
Thuiszorg in Buzau – Roemenië 
Goedkeuring nieuwe partnerovereenkomst voor kwalitatieve thuiszorg 
2017 – 2019 
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Gedeputeerde Eddy Couckuyt licht dit punt verder toe. 

Mevrouw Riet Gillis vraagt of er zekerheid is rond de financiering vanuit 
Roemenië en of er een stappenplan is. 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt licht toe hoe de moeizame situatie in 
Roemenië is. Er zijn geen garanties vanuit de overheid, maar er is een 
positieve evolutie in de inspanningen. 

Mevrouw Greet De Troyer vult aan dat uitgaande van het dossier er 
verschillende verbintenissen zijn, maar geen garanties. 

 

6. Jeugd – Jeugdwerk voor Allen 2017 
Toekenning subsidie 2017 aan de vzw Oranje – Meetjesland te Eeklo 

Gedeputeerde Eddy Couckuyt geeft aan dat dit uit de beleidsportefeuille 
verdwijnt. 

De heer Erik Tjampens licht dit agendapunt verder toe en geeft aan dat 
er een Vlaamse uitrol komt van ‘Jeugdwerk voor allen’. 

Mevrouw Riet Gillis vraagt of de koepels van het jeugdwerk hierbij 
geconsulteerd worden. 

De heer Erik Tjampens geeft aan dat Vlaanderen geen verplichtingen 
oplegt aangaande de werking van het Vlaamse jeugdwerk. Vlaanderen 
neemt diversiteit als parameter bij de beoordeling mee. 

De heer Rik Franck stelt zich de vraag of Vlaanderen dit prioritair vindt. 

De heer Erik Tjampens antwoordt dat Vlaanderen beseft dat er iets moet 
gebeuren, maar dat er geen traditie is om iets op te leggen. 

 

7. Toelichting 
Project Design en Buildopdracht van de sporthal en klasruimten op de 
Henleykaai 

Na een korte toelichting van gedeputeerde Peter Hertog, stellen de 2 
ontwerpers van het architectenbureau het ontwerp aan de hand van een 
PPT voor. De PPT wordt bij het verslag gestuurd. 

Mevrouw Greet De Troyer vraagt uitleg bij het budget. 

De heer Kristof Goethals geeft aan dat er meer klassen voorzien worden, 
waardoor het budget aangepast is. Anderzijds zal men waarschijnlijk 
subsidies ontvangen. 

De heer Luc Maes vraagt naar de uitvoeringstermijn. 

De heer Kristof Goethals antwoordt dat de realisatie van de sporthal 
voorzien is in augustus 2018 en de klassenvleugel inclusief 5 extra 
klassen in juni 2019. 

De heer Kris Van Caneghem heeft verschillende vragen m.b.t.: 

-reorganisatie van de parking en aantal parkeerplaatsen 

-de vraag of er een vaste tribune is 

-fietsenstalling 
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-de groene gevel, waarom slechts één 

-de ligging van het gebouw in de bocht van de Leie met veel 
watertoerisme, met al een overbezetting aan gebouwen 

De heer Kristof Goethals en mevrouw Geertrui Vandist geven aan dat er 
meer parkeerplaatsen zullen zijn, o.a. door de ondergrondse parking en 
het weghalen van de 3 containerklassen. Verder is er een mobiele 
tribune. Er wordt voldoende fietsenstalling voorzien. Het ontwerp voorziet 
meer groene tuin en een betere zichtbaarheid van de binnentuin. 

De ontwerper duidt en motiveert verder de keuze van de inplanting van 
het gebouw. 

De heer Rik Franck vraagt naar het BTW percentage. 

De heer Kristof Goethals geeft aan dat voor de bouw van scholen 6% 
geldt. 

De heer Rik Franck vraagt of de rijrichting van de Henleykaai gewijzigd 
wordt.  

De ontwerper antwoordt dat de richting niet veranderd wordt. 

De heer Rik Franck vraagt naar het gebruik van zonneboilers. 

De heer Kristof Goethals geeft aan dat zonneboilers voorzien zijn. 

De heer Rik Franck vraagt waar men daglicht voorziet. 

De ontwerper licht de aanwezigheid van direct en indirect licht toe. 

Mevrouw Dursun Alici is positief over het voorstel van het ontwerp en de 
ligging van het gebouw. 

De heer Tim Moens vraagt of de ontwerpers ervaring hebben met 
dergelijke opdrachten. 

De ontwerpers geven aan dat er door een samenwerking expertise is op 
niveau van de bouw van scholen en van sporthallen. 

 

8. Varia 

 

 

De zitting wordt beëindigd om 19.00
 

Gent, 19 april 2017

Anne-Marie Moons    Gerda Zenner-De Gryze 

Ambtenaar-verslaggever   Ondervoorzitter 


